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Aquest matí, arran de les darreres manifestacions fetes públiques a la reunió celebrada el
passat divendres entre representants de tots els partits polítics d'Eivissa, per consensuar la
ubicació del trànsit de passatgers i mercaderies de Formentera en el projecte del nou port
d’Eivisa, el president del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer, ha convocat els
portaveus de tots els partits polítics amb representació al ple, per consensuar la posició de
Formentera. 

Una vegada analitzats tots els esdeveniments dels darrers mesos i en coherència amb els
acords presos per unanimitat en el ple del passat 10 d’octubre i en les posteriors reunions, des
de Formentera volem reivindicar novament, les qüestions d’interés general per a la nostra illa
que estan en joc, la connectivitat amb el port d’Eivissa, l’aeroport i d’altres serveis bàsics pels
formenterers i formenteres que la resta d’administracions ens presten a l’illa d’Eivissa.

Donada la importància i possibles repercussions tant socials, com econòmiques de qualsevol
decisió poc meditada o precipitada sobre aquest aspecte tan sensible, i conscients que la
solució final ha de conjugar els interessos legítims d’ambdues illes, els representants de
Formentera es posen a disposició d’Autoritat Portuària, perquè en el marc de les seves
responsabilitats i en el fòrum que consideri més oportú, dialogui amb els afectat per arribar a
acords.

Uns acords que en el cas de Formentera parteixen de dues premisses bàsiques:
- Que el servei entre les dues illes es realitzi, i es continuï realitzant en un futur, amb barques
de passatgers i mixtes.

  

- Que els residents de Formentera i els turistes que ens visiten han d’embarcar i desembarcar
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en un únic punt, dotat de tots els serveis: estació marítima, connexions amb els serveis públics
i de transport.

La ubicació actual compleix ambdues premisses, i des de Formentera no podem permetre una
nova ubicació que suposi una minva en el servei que els residents i turistes reben actualment.
Per la qual cosa restam a l’espera de la decisió definitiva, que creiem ha de passar per tenir en
compte la veu de la majoria d’agents socials implicats, que donen prioritat als interessos
generals de la ciutadania per davant dels interessos particulars i vetllen per oferir un servei de
qualitat als turistes i residents que viatgen entre les Pitiüses.
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